
Uitkomsten commissie Stadsbeheer d.d. 11 januari 2007 
 
07-01-01 Opening 
 
07-01-02 Publieksrondvraag / spreekrecht 

De heer A. Mol, Paradijsvogel 66 te Heerhugowaard, verzoekt om het 
aanlijngebod voor honden in de winterperiode (oktober t/m april) niet te laten 
gelden voor het Strand van Luna. Argumenten die daarvoor pleiten zijn: 
1. Het uitlaten van honden is voor eigenaar en hond ook recreëren in de zin van 
het beoogde gebruik van het recreatiegebied; 
2. In de nabije omgeving is geen hondenlosloopgebied; 
3. Het sluit aan bij de aanlijnplicht van het Noordzeestrand.  
Wel geldt uiteraard de opruimplicht. Tweede verzoek is om vooruitlopend op een 
positief besluit het loslopen nu reeds te gedogen. 
 
Bij de rondvraag aan het einde van de vergadering geeft de commissie (zonder 
waardeoordeel) aan, het verzoek van de heer Mol ter beoordeling aan de 
wethouder voor te leggen en daarbij ook het voordeel voor handhaving te 
betrekken.                                (actie H. v.d. Heiligenberg) 

 
07-01-03 Mededelingen 

Een aan de raad gerichte brief (12-11-2006) inzake onkruidbestrijdingsmiddelen is 
ter inzage gelegd bij rubriek B van de raadsvergadering van december jl. zonder 
concept-antwoord van het college. De brief is inmiddels beantwoord. De 
antwoordbrief wordt ter plekke aan de commissieleden uitgereikt. Eventuele 
opmerkingen hierover s.v.p. per e-mail doorgeven aan de griffie. 
 
De afdeling Stadsbedrijf zal in het kader van vergelijking van 
onkruidbestrijdingsmethoden, in 2007 proefveldjes gaan aanleggen. In de 
komende commissievergadering zal aangegeven worden hoeveel proefveldjes er 
worden aangelegd en waar. 

 
07-01-04 Terugkoppeling gemeenschappelijke regelingen 

Wethouder H. van den Heiligenberg heeft zich afgemeld voor deze vergadering. 
Er zijn derhalve geen mededelingen. 

 
07-01-05 Vaststelling verslag van 29 november 2006 
  Het verslag wordt zonder opmerkingen vastgesteld. 
 
07-01-06 Evaluatie verkeersremmende maatregelen Rustenburgerweg 

De door de commissie gestelde vragen worden voldoende beantwoord door R. 
Klijwegt (directeur sector SB) en F. Wildenburg (afdeling Ingenieursbureau). 
 
Beleidsplan Integraal Beheer Openbare Ruimte (IBOR) 
R. Kleijwegt geeft een uiteenzetting aan de hand van een powerpointpresentatie. 
Met de vergelijking “apen – banaan – sanctie” met “organisatie – beleid – 
werkuitvoering”, wordt een helder en goed ontvangen verhaal gepresenteerd.  

 
Het ‘kleuren’exemplaar van het beleidsplan wordt ter inzage gelegd in de 
raadsleeskamer.          (actie W. Croese) 
 

07-01-07 Verzoek PvdA en GroenLinks om aanpassing APV met verbod op 
dieronvriendelijke circussen  

  Mw. M. Kwint verzoekt deze discussie door te schuiven naar de volgende 
vergadering in verband met de afwezigheid van de wethouder en de mede 
indiener van het verzoek (S. Brau).  

 De commissie stemt hiermee in. 



 
07-01-08 Raadsvoorstel verkoop Openbaar Groen 
  De heer E. van Vulpen (afd. Wijkbeheer) beantwoord de vragen vanuit de 

commissie.  
 De commissie kan zich na de beantwoording van de vragen in grote lijn vinden in 

het voorstel. Omdat verwacht wordt dat met name de bewoners van het 
Fabritiuspark voorafgaande aan de raadsbehandeling contact opnemen met de 
fracties, geeft de commissie aan dit voorstel als bespreekstuk op de raadsagenda 
te plaatsen. 

 
07-01-09 Rondvraag en sluiting 
  PvdA: De wethouder zou in februari terugkomen op de op- en afritten voor 

invaliden in de gemeente. Volgende vergadering? (actie H. v.d. Heiligenberg) 
 H.O.P.: De afsluiting van het fietspad Park van Luna bij de Middenweg is zodanig 

ruim, dat kleinere auto’s er door heen kunnen (en gaan). Graag aanpassen. 
            (actie R. 
Kleijwegt) ChristenUnie: Delen van de Schrijverswijk hebben geen huisvuilophaalkalender 

ontvangen. Geantwoord wordt om deze personen te verwijzen naar het 
telefonische meldpunt c.q. een exemplaar bij het gemeentehuis af te halen. 

 
  De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur. 
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